
Protokoll nr 1/2020 fört vid telefonmöte med Svenska
Eurasierklubbens styrelse den 22 januari kl.18.00.

Närvarande: Ariana Carlén, Maja Ärleborg Hasselkvist,
Inger Johansson, Josephine Wistrand, Amanda Johnsson
Pernilla Sellgren och t.o.m. kl.19.10 Anita Brage
Adjungerad: Robert Olsson (kassör) 
Frånvarande: Nina Klar, Åsa Juntti

§ 1. Mötets öppnande.
Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet kl. 18.00.

§ 2. Godkännande av dagordning.
Det uppgjorda förslaget godkändes.

§ 3. Val av justerare.
Till justerare valdes Amanda Johansson.

§ 4. Föregående protokoll.
Protokoll nr. 12/2019 godkändes.

§ 5. AU beslut och per Capsulam-beslut.
Beslutades att utbetala 4000:- exk. moms till Stefan Rosén som föreläsare 
vid avelskonferensen.

§ 6. Ekonomi.
På placeringskontot finns 205.889:-  och 53.411:-på företagskontot.
Vi kommer att göra en lite vinst år 2019.
Styrelsen beslutade att söka kassör bland klubbens medlemmar som kan jobba
ideellt. Om ingen anmäler sig så fortsätter Robert gärna, men mot ersättning.
Ordförande lyfte även frågan om ny webmaster ska sökas som är villig att
arbeta ideellt, men en majoritet ansåg att arbetet fungerar mycket bra som det är nu.

§ 7.      Inkomna skrivelser och rapporter.
Maja Ärleborg är anmäld till kursen för avelsfunktionärer.
Frågan om deltagande vid central avelskonferens 2020 hänskjuts till nästa möte.
Vi har 115:- tillgodo hos skattemyndighet.
Vi har ansökt om att år 2022 arrangera Eurasierspecialen på Hökensås, Tidaholm. 
 den 14 maj 2022. Förfrågan har gått  ut både på fb och hemsidan om förslag på annan
utställningsplats som uppfyller de krav som behövs men inget förslag har kommit in.

 



§ 8 Kommittéerna.

a) Avelskommitté: Stefan Rosén har tackat ja till att föreläsa vid konferensen.
Vi söker en sakkunnig att medverka vid diskussion och information om index.

b) Utställningskommitté: Planering för årets Eurasierspecial- pågår för fullt.
Till grillkvällen behöver vi någon som ansvarar för grillar. Klubben står för grillkol.
Amanda funderar på om klubben ska bjuda på ev. lättare förtäring.
Arvode till domare har höjts till 1250:-(plus skatter) och ringsekreterare 950:-
Anmälningsavgiften för utställda hundar kommer att höjas. Förslag
valpar 200:- Vuxna 380:- Veteraner 220 och över 10 år gratis.

c) PR-, informations- & utbildningskommittén: Ingen från gruppen
 är närvarande men förslag finns att organisera om arbetsuppgifterna
till att omfatta flera uppdrag än monter på Hundmässan och MyDog.
Montrarna var mycket uppskattade och välbesökta. Hälften av våra reklam
muggar såldes och beslut fattades att inte köpa in flera just nu. Förslag fanns
att trycka upp vår broschyr på engelska. Styrelsen avslog detta.
Almenackor som blev kvar efter medlemsutskick eftersöks. Ariana kontaktar
Charlie.

d) MH-BPH kommitté: Klart med BPH söndag 17/5 på Hökensås. Går
bra att anmäla sig på vår hemsida och betala till vår kassör. Vi bjuder funktionärer
och tävlingsledare på lunch. Även övernattning till banbyggare. Arrangör för BPH
är Västra Kennelklubben. Eurasierklubbens medlemmar har reducerad avgift 
med 200:-, per deltagande hund, i enlighet med beslut om BPH-sponsring

e) Redaktionen: Manusstopp den 1 februari till nr.1/2020.

§ 9. Årsmöte & Avelskonferens.
Arbetet fortsätter som planerat. Sekreterare fick i uppdrag att ta kontakt med
Göran Björkman, Black Balloos kennel som årsmötesordförande.
Styrelsen beslutade att alla styrelsemedlemmar som har möjlighet deltager i 
både årsmötet och avelskonferensen. Viktigt att hela styrelsen blir insatt i 
avelsfrågor som är en så stor del av klubbens arbete. 

Kassören fick i uppdrag att köpa blommor till avgående styrelseledamot.

§10. Representation vid SSUKs fullmäktige 2020.
Klubben representeras av Ariana Carlén, Åsa Juntti och Fannie Rydell.
Suppleanter är Maja Ärleborg, Inger Johansson och Amanda Johnsson.

§11. Medlemsinloggning för protokoll.
Styrelsen beslutade att protokollen bara skall vara tillgängliga för klubbens
medlemmar genom inloggning.

§12. Medlemsavgifter 2021.
Styrelsen rekommenderar årsmötet att behålla nuvarande medlemsavgifter
om inte SSUK höjer sina avgifter 2021. Ordförande kollar detta.



§13.    Hänskjutna frågor.
Föreningsteknik. Mail med förfrågan har gått ut, men Maja och Carina SSUK
har ej svarat. Sekreteraren skickar ut en påminnelse.
Skötselbok. Sofi och Linda Karlsson har tackat ja till att skriva ner goda råd
om pälsvård för eurasier.

§14. Övriga frågor.
Uppfödare, aktiva som i nuläget inte är medlemmar kommer att bjudas
in till avelskonferensen, hittat 2-3 st. Sekreterare fick i uppdrag att
kolla med medlemsregistret.

Efter förslag diskuterades om en aktivitetskommitté ska bildas.

§15.  Nästa möte.
Styrelsen har telefonmöte söndag den 16/2 kl.18.00.

§16. Mötets avslutning.
Ordförande tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat kl. 20.00.

Protokollförare Ordförande Justerare

Inger Johansson Ariana Carlén Amanda Johnsson

 


